

iNET -- CCG'S NATIONAL INTELLIGENT NETWORK

John R. Hunt
Manager, Advanced Network Services
Bell Canada, CCG
160 Elgin Street, Room 900
Ottawa, Ontario
K2P 2C4

ABSTRACT

As the first step towards implementation of a user-oriented intelligent network, CCG, the Computer Communications Group of the Trans-Canada Telephone System, will be conducting a one-year field trial of the iNET concept. Commencing in July 1982, this will involve up to 250 Telidon units plus 150 alpha-numeric terminals with gateway access to the features of the intelligent network. This presentation will provide an overview of the iNET concept and features.

iNet -- LE RESEAU NATIONAL INTELLIGENT DU GROUPE DES COMMUNICATIONS INFORMATIQUES

RESUME

Comme première étape de la mise en place d'un réseau transparent intelligent, le Groupe des communications informatiques (GCI) du Réseau téléphonique transcanadien mettra iNet à l'essai pendant un an. A partir de juillet 1982, cet essai permettra à environ 250 terminaux Télidon et à 150 terminaux alphanumériques de profiter des services de ce réseau intelligent. L'exposé présente une vue d'ensemble du concept iNet et de ses caractéristiques.